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Prezident Autoklubu ČR 

V Praze 28. srpna 2020 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

 tento rok nám všem přinesl spoustu komplikací a problémů. Pro mě jsou jejich řešení výzvou. 
Inicioval jsem otevření center pro zdokonalovací výcvik řidičů jako jedněch z prvních zařízení pro 
veřejnost po letošní kovidové karanténě, byl jsem u řešení metodiky rozdělení areálů na sektory, čímž 
jsme se stali průkopníky v umožnění divácké účasti na sportovních podnicích. Chci se zasadit o 
koncepční státní podporu sportu, věřím, že s novou Národní sportovní agenturou jsme na dobré cestě. 
Dospěl jsem k přesvědčení, že je potřeba osobní angažovanosti a přímého podílení se na politických 
rozhodnutích. Proto jsem se rozhodl kandidovat na senátora ve Zlínském kraji, který je mi od dětství 
díky „barumce“ osobně blízký. Oficiálně to oznámím dnes na tiskové konferenci. Jste první, koho o tom 
informuji, protože jsme společně součástí autoklubácké rodiny, která táhne za jeden provaz. 

 Kalendář motoristických podniků se v srpnu docela dobře zaplnil, ve druhém prázdninovém 
měsíci se uskutečnily i akce odložené kvůli koronaviru. Dlouhá pauza vynucená mimořádnými 
opatřeními se odráží i na zvýšeném zájmu účastníků, veřejnosti a médií o motoristický sport a další 
naše aktivity. Všichni toužíme vrátit se do běžného stylu života. Ten zdravý „hlad“ po akcích jsem si 
naplno uvědomil při vzpomínkové jízdě 1000 mil československých, na níž se Autoklub České republiky 
podílí. Ve středu 12. srpna se Opletalova ulice proměnila v depo historických vozidel a během 
odpoledne si je přišly prohlédnout tisícovky lidí. Byl jsem příjemně překvapen, že start, který byl 
následující den od 6.00 hodin, se uskutečnil za účasti stovek diváků, zájem byl přes časné ráno opravdu 
nebývalý. Úplně mi to navodilo atmosféru, kterou prožívali naši předci ve třicátých letech minulého 
století, kdy se před klubovým domem odehrávalo zahájení 1000 mil československých, tehdy 
proslulého dálkového závodu mezi Prahou a Bratislavou.   

 Ze sportovních výsledků chci vyzdvihnout výkon plochodrážního jezdce Jana Kvěcha, který 
obhájil titul mistra Evropy do 19 let z minulého roku. Příslibem do budoucnosti je i bronzová medaile 
Daniela Klímy a páté místo Petra Chlupáče. Když zmiňuji plochou dráhu, dovoluji si vás pozvat na 
mistrovství světa v Praze na Markétě, kde se 18. a 19. září uskuteční kvůli letošní atypické sezóně, ale 
i díky mezinárodnímu věhlasu zdejších organizátorů, hned dva závody FIM Speedway Grand Prix 2020. 
S divokou kartou se v obou závodech představí také český reprezentant Václav Milík.  

 Radost nám udělal také člen ACCR Czech Talent Teamu a jediný zástupce České republiky v 
MotoGP Filip Salač, když minulý víkend v Rakousku prolomil smolnou sérii a navázal na své výkony z 
počátku roku. Ve své kategorii Moto3 zajel dvanáctý a získal další potřebné body ve světovém 
šampionátu. Naše naděje, motokrosař Petr Polák ve druhé jízdě kategorie MX2 v závodě MXGP v 
Lotyšsku vybojoval třinácté místo. Erik Cais - Jindřiška Žáková v lotyšské Rally Liepāja obsadili dvanáctou 
příčku absolutně a pátou pozici v kategorii ERC 1 Junior. Výborné výkony podali v domácím mistrovství 
i další členové týmu talentů Autoklubu ČR, autokrosař Jakub Novotný, Jan Ulman v supermotu a 
trialista David Fabián. 

Se srdečným pozdravem 
Jan Šťovíček 
prezident Autoklubu ČR 


